
Zápis ze schůze výboru SVJ617 ze dne 19.6.2012.
Přítomni : p. Soukup, Vaňková, Cígler, Rudovská, revizor p.Savary

                  Omluven p.Krátký

1) projednal zadávací podmínky pro zájemce o elektropráce v objektu. 

    Zájemci p. Kopecký a p. Procházka musí do 25.6.2012 předat výboru

    oprávnění pro vykonávání této činnosti.

2) za účasti technika SBD p.Tomáše odsouhlasil převzetí stavebních

     prací ve sklepní části vchodu 963 .

3) byl seznámen s ukončením záruční sanační opravy spodní venkovní

     izolace před vchody 961.

4) Na výboru proběhlo hlasování o způsobu dokončení zatěsnění objektu

     izolačními páskami . Bylo rozhodnuto, že pokračování prací provede

     fa.Myška a to hlasy p.Soukupa, p.Rudovské, souhlas předsedy p. Krátkého

     byl dodán formou emailu ( přečten na výboru).

     Nesouhlasili s pokračováním prací fa.Myškou p.Vaňková a p. Cíglel

     p.Myška oznámí výboru zahájení každého pracovního dne zhotovování

     izolací, provedení a kvalitu práce bude kontrolovat výbor SVJ617.

     Toto rozhodnutí výboru bude předáno p.Myškovi a p.Tomášovi.

      Splnění tohoto bodu zajistí p.Vaňková.

5) Byla projednána schůzka s panem Ing.Bartelem, vyhodnocení provedení prací

     bude řešeno na místě prací dne 21.6.2012 v 10 hod. – (čtvrtek).

6) projednal další postup k navrácení vyplacených funkcionářských 

     odměn p. Konára za rok 2011.

7) projednal problematiku domovníků vchodů, k této otázce se vrátí

     na dalších schůzkách výboru SVJ617.

Zapsala :  Rudovská

Termín další schůze výboru SVJ617  11.9.2012 v 19,30 HOD.     .


